
Marselisborg Gymnasium  
Bestyrelsesformanden  

Den 12. december 2022 

  

  

  

  

  

  

  

Bestyrelsesmøde 
Referat  

 

 

onsdag den 12. december kl. 18:00 - 19:00 (virtuelt). 

https://meet.google.com/fbn-kdwb-wzs 
  

Tilstede: Erik Østergaard Jensen (EJ, formand), Lotte Søndergaard (LS), Kenneth Madsen 

(KM), Anja Møller Nielsen (MN), Lotte Cederskjold (LC) Mai Louise Agerskov (MA), Sander 

Kudahl Larsen (SL), Bertram Houe Bisbo (BB), Kirsten Skov (rektor). 

 

Afbud: Alle tilstede 

 
Referent: Ulrik Lyng Vestergaard. 

 

 

Dagsordenen omfatter:  

  

● Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

 

 

● Godkendelse og underskrift af referat (bilag a) 

Godkendt 

 

 

● Meddelelser 

Ingen meddelelser. 

 

 

● Budget 2023 (Bilag b) 

Budgettet er godkendt. 

 

 

● Proces som opfølgning på pressesag 

Bestyrelsen har gennemført samtaler med alle lærerne da det i pressen blev angivet at 

mange var blevet chikaneret af rektor. 

Bestyrelsen spurgte om hvilke konkrete oplevelser den enkelte har haft omkring 

chikane fra rektor det sidste år, som havde skabt dårligt arbejdsmiljø. 

Resultatet var at  

https://meet.google.com/fbn-kdwb-wzs


● Ingen følte sig chikaneret, men et par enkelte følte, at de havde fået skæld ud i form af 

irettesættelser 

● Opgavefordelingen bør gentænkes, men det er ledelsen opgave at lede og 

fordele arbejdet. 

● Der er nogle udfordringer med skæv arbejdsbelastningen. Der er ingen tvivl om 

at lærerne laver mere i dag end man gjorde for år tilbage. 

 

Overordnet set er det bestyrelsen som fastsætter de økonomiske rammer, som man 

arbejder ud fra. 

 

Det er dog endnu mere bekymrende at der har vist sig 3 grupper på lærerværelset  

 

● En som er glad for ledelsen, og ønsker at den tager mere styring 

● En gruppe som mistrives fordi man er en del af en konflikt, som man ikke ønsker 

at være en del af. 

● Den gruppe mistrives da man ikke kan komme igennem med ting ift. ledelsen. 

 

 

Da undersøgelsen ikke identificerede væsentlige ledelsessvigt fra rektor side inkl. 

udskældning af lærere, må fokus være rettet på at lave justeringer, med det formål at 

skabe et bedre arbejdsmiljø. For at sikre at Rektor har den fornødne indsigt i lærernes 

syn på arbejdsmiljøet, anbefaler bestyrelsen at Rektor gennemfører individuelle 

samtaler med alle lærere. Med udgangspunkt i rektors samtaler, er det bestyrelsen 

forventning alle i fællesskab arbejder sammen hen mod at løse de problemstillinger der 

er identificeret med skyldigt hensyn til de økonomiske rammer, der er udstukket af 

bestyrelsen og i respekt for Rektors ledelsesmæssige ansvar for skolens drift. 

 

 

● Evt 

Intet at bemærke. 

  



______________________________________________ 
Erik Østergaard Jensen (formand) 

 

 

 

______________________________________________ 
Lotte Søndergaard 

 

 

 

______________________________________________ 
Lotte Cederskjold 

 

 

 

______________________________________________ 
Mai Louise Agerskov 

 

 

 

______________________________________________ 
Kenneth Madsen 

 

 

 

______________________________________________ 
Anja Møller Nielsen 

 

 

 

______________________________________________ 
Sander Kudahl Larsen 

 

 

 

______________________________________________ 
Bertram Houe Bisbo 

 

 

 


